
 
 
 

Pohjamaan hyvinvointialueen sitoutuminen Närpiön Yli-Markun (Närpes, Övermark) 
palovarikon tilojen vuokraamiseen 
  
Aluehallitus 29.08.2022 § 95 
1930/10.00.01/2022       

Valmistelija    
Tero Mäki 

Lisätietoja: puhelinnumero: 0400 767502, etunimi.sukunimi@ovph.fi 

Palovarikko on sijoitettu vanhaan 1900 luvun meijerin tiloihin. Vuokranantaja on ilmoittanut, 
ettei enää lähde korjaamaan tiloja käyttäjän vaatimusten mukaiseksi. Sosiaalitilat ja muut 
toiminta tukevat tilat mm. autohalli eivät vastaa nykypäivän työtilojen vaatimuksia. 
Rakentaminen on välttämätön toiminnan jatkuvuuden kannalta. 
 
Närpiön kaupunki on varannut rakennuspaikan varikolle ja saanut hakemuksen mukaisten 
suunnitelmien perusteella avustuksen Palosuojelurahastosta (PSR) – Brandskyddsfonden 
(BSF) avustuksen keväällä 2022.   Pohjanmaan pelastuslaitos on sitoutunut PSR 
rahoituksen haun yhteydessä tilojen käyttäjäksi oheistetulla aiesopimuksella (liite x pdf). 
 
Närpiön kaupunki on jatkanut suunnittelua ja valmistelee kilpailutusta omalta osaltaan ja 
odottaa Pohjanmaan hyvinvointialueen sitoutumista tilojen vuokraajaksi niiden 
valmistuttua. PSR rahoituksen saamisen edellytys on, että rakentaminen on edistynyt 
rahoitusehtojen mukaiselle valmiustasoon vuoden loppuun mennessä. Hyvinvointialueen 
sitoutuminen antaa kaupungille vahvistuksen jatkaa toimia, joilla varmistetaan, että 
rakentaminen on PSR rahoituksen vaatimassa vaiheessa vuoden lopussa. 
 

Hyvinvointialuejohtaja Kinnunen Marina 
esittää, että Pohjanmaan hyvinvointialue sitoutuu ohessa liitteenä olevan aiesopimuksen 
luonnoksen mukaan (liite). Hyvinvointialue nimeää yhdyshenkilöiksi hankkeeseen 
tilajohtaja Tommy Forsman, pelastusjohtaja Tero Mäki ja aluepalopäällikkö Kaj Enqvist. 

Päätös: 
Ehdotus hyväksyttiin.  
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että puheenjohtaja Peter Sjöqvist, hallituksen jäsen Hans-Erik 
Lindqvist ja valtuuston IV varapuheenjohtaja Johanna Borg ilmoittivat olevansa esteellisiä 
(hallintolaki § 28 kohta 5) ja he poistuivat kokouksesta ennen kuin asian käsittely aloitettiin.  
 
Hallituksen II varapuheenjohtaja Katja Rajala toimi puheenjohtajana asian käsittelyn ajan.


